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Lusail
City

Located in one of the fastest growing cities in the Middle East, Doha has become a highly

coveted destination and will be hosting the 2022 World Cup.

Lusail City, 23 km north of central Doha, is the first and largest sustainable city in Qatar. Its

ambitious and ground-breaking concepts, epitomizing idyllic living. A vision of the future

needs at city for the future. Lusail City personifies the Qatar National Vision 2030. A vision

that makes the country’s tomorrow more sustainable, smarter, and more aligned with its

natural surroundings.

Marina’s enviable location near a variety of entertainment and sports facilities make it the

new place for a new lifestyle at Lusail.

أمــا مدينــة لوســيل التــي تبعــد 23 كلــم عــن وســط مدينــة الدوحــة، فهــي أول و أكبــر مدينــة مســتدامة فــي
دولــة قطــر. فمــن خــلال مفاهيمهــا الطموحــة و الرائــدة التــي تجســد الحيــاة المثاليــة، تعكــس المدينــة رؤيــة
المســتقبل التــي تتمثــل فــي رؤيــة قطــر الوطنيــة 2030، و هــي رؤيــة تجعــل غــد البــلاد أكثــر اســتدامة و ذكاء

.و توافقــاً مــع محيطهــا الطبيعي
ان موقــع مارينــا المتميــز بالقــرب مــن مجموعــة متنوعــة مــن المرافــق الترفيهيــة و الرياضيــة يجعــل

.منــه مكانًــا جديــدا للعيــش و العمــل و المرح في لوســيل

انطلاقــا مــن مركزهــا كواحــدة مــن أســرع المــدن نمــواً في الشــرق الاوســط، أصبحــت الدوحة وجهــة مقصودة
.بالنســبة للكثيريــن و تــم اختيارهــا لاســتضافة فعاليــات كأس العالــم 2022



Marina 33 Overview

An abundance of amenities

Marina 33 features a plethora of amenities and infrastructure that add vibrancy

and balance to the tower. These include a spacious lobby, kids’ dedicated

areas and a multi-purpose community room with exceptional service guaranteed 

from the moment you step into the tower.

Geared to your needs

The tower also comprises fully-equipped gymnasium, swimming pools, and

fitness rooms that are temperature controlled for added comfort in all seasons.

توازناًيحتــوي بــرج المارينــا 33 علــى العديــد مــن المرافــق و البنيــة التحتيــة التــي تضفي حيوية و
فأنــه يضــم العديــد مــن المرافق المميزة . ردهات واســعة، اماكن مخصصة لالعاب.

اجتماعيــة متعــددة الاســتخدام علــى مســتوى عــالٍ مــن الخدمــة الاســتثنائية
.

علــى البرج 
الأطفــال و أماكن

بــكل اركانه 

كمــا يمكــن للســكان الاســتمتاع بممارســة الســباحة و التدريبــات الرياضيــة اليوميــة حيــث تتوفر،
بركــة ســباحة للكبــار و الصغــار و قاعــة تماريــن مــزودة بكافــة المعــدات الرياضيــة المتطــورة

و التي تضم غرفة لتدريبات اللياقة البدنية. علما بأن جميع برك الســباحة يتم التحكم بدرجةحرارتها
.لتتيح للســكان الاســتمتاع طوال العام

الكثــرة مــن وســائل الراحة

موجهــة لاحتياجاتــك
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Elegance at your home

For the ultimate residential living, Marina 33 was designed to truly feel

like home. Each Apartment comes with style, fittings and features

befitting Lusail city modern vision. Private Balconies with wide views are

complemented by the stunning interiors.

المواصفات و المميزات التى تتناسب مع مدينة 
.التصميم الداخلي المميز الخاصة بكل شقة و اطلالاتها

صمــم بــرج المارينــا 33 لضمــان أرقــى مســتويات المعيشــة، حيــث الرقي
كل شقة من هذة الشقق ذات تصميم

و الراحة 
مبهر و تتمتع

لوسيل العصرية. الشرفات
الخلابة على المارينا يكملها

بأعلىلتشعر حقا أنك بمنزلك
الواسعة

الأناقــة فــي منزلك
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1-Bedroom  Apartment

2-Bedroom Apartment

Corridor

Stairs & Lifts

Services

3-Bedroom Apartment

FACILITY LOCATION AREA (m²)
2

1st Floor 1,062.00

UNIT TYPE
COUNT/

BUILDING 

1 BEDROOM  
 81

2 BEDROOM  
60

TOTAL 149

2,858.00P1

APARTMENT TYPE 
UNIT TYPE

 

GSA (m²)
(Gross Saleable Area)

(2

BALCONY AREA 
included in GSA (m²)

  

(2

NO. OF UNITS PER
BUILDING

 

TOTAL GSA (m²)
 

(2 )

2 BEDROOM   

1 BEDROOM   

TOTAL   

85.00

90.40

143.80

143.30

10.00

15.20

24.15

24.00

34

16

149

8

8

2,890.00

1,446.40

17,121.60

1,150.40

1,146.40 

01

01a

01

01a

90.40 15.20 14 1,265.6001b

87.00 11.20 17 1,479.0002

142.40 22.75 7 996.8001b

144.50 25.20 7 1,011.5001c

141.10 24.35 15 2,116.5002

142.00 25.60 8 1,136.0002a

141.00 24.60 7 987.0002b

189.70 32.00 1 189.7001

192.00 34.30 1 192.0001a

192.00 34.30 1 192.0001b

192.00 34.30 1 192.0001c

182.70 30.70 1 182.7002

183.60 31.60 1 183.6002a

181.50 29.50 1 181.5002b

182.50 30.50 1 182.5002c

3 BEDROOM   ثلاث غرف نوم

Even Floors Plan
(2nd, 4th, 6th, 8th, 10th, 12th, 14th, 16th)

Odd Floors Plan
(3rd, 5th, 7th, 9th, 11th, 13th, 15th)

17th Floor Plan 18th Floor Plan

Legends

Plans Layout

Amenities
(Pool, Kid’s Play Area, Gym, etc.)

Parking Lot 1: 61 spots

2,858.00P2
Parking Lot 2: 68 spots

2,858.00P3
Parking Lot 3: 57 spots

3 BEDROOM  
8

المرافق

موقف سيارات١

موقف سيارات٢

موقف سيارات٣

( بركة سباحة، منطقة لعب الاطفال، مركزاً رياضياً )

ثلاث غرف نوم



1-Bedroom Apartments

Type 01a

Type 01b Type 02

Type 01

2-Bedroom Apartments

Type 01 Type 01a

Type 01b Type 01c

Total Area: 85.00 m² Total Area: 90.40 m²

Total Area: 90.40 m² Total Area: 87.00 m²

Total Area: 143.80 m² Total Area: 143.30 m²

Total Area: 142.40 m² Total Area: 144.50 m²



Total Area: 141.10 m² Total Area: 142.00 m²

Total Area: 141.00 m²

Type 02a

Type 02b

Type 02

2-Bedroom Apartments (continuation) 3-Bedroom Apartments

Type 01 Type 01a

Type 01b

Total Area: 189.70 m² Total Area: 192.00 m²

Total Area: 192.00 m²



Type 02

Type 02a

Type 01c

3-Bedroom Apartments (continuation)

Type 02b

Type 02c

Total Area: 192.00 m² Total Area: 182.70 m²

Total Area: 183.60 m²

Total Area: 181.50 m²

Total Area: 182.50 m²
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DISCLAIMER: This brochure has been prepared with all reasonable care and thought, however Ariane Real Estate and its related companies and agents do not warrant the accuracy 

of any information shown and do not accept liability for negligence, any error or discrepancy or otherwise in the items shown. Illustrations and images in this brochure are depictions 

and impressions are for presentation purposes only and are not to be treated as a representation and/or warranty by the Ariane Real Estate and its related companies and agents. 

All prospective buyers are advised to carry out their own investigations in order to satisfy themselves as to all aspects of the development. Ariane Real Estate reserves the rights to 

change or revise, or make any modifications, additions, omissions or alternations to the project as a whole or part thereof or any details therein, at their sole discretion, without any 

prior notice. All the dimensions given herein (if any) are approximate and unfinished.
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